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POROČILO O 9. SREČANJU  

SKUPINE ZA SKUPNI PARLAMENTARNI NADZOR EUROPOLA 

(JPSG) 

 
Deveto srečanje Skupine za skupni parlamentarni nadzor Europola (JPSG) je 
potekalo 25. in 26. oktobra 2021 v obliki videokonference. Organizirano je bilo v 
okviru parlamentarne dimenzije predsedovanja Republike Slovenije Svetu Evropske 
unije s strani Državnega zbora, Državnega sveta in Evropskega parlamenta. 
Srečanju so sopredsedovali vodja Delegacije Državnega zbora v JPSG poslanec Nik 
Prebil, vodja Delegacije Državnega sveta v JPSG državna svetnica Bojana Potočan 
in predsednik Odbora Evropskega parlamenta za državljanske svoboščine, 
pravosodje in notranje zadeve (LIBE) Juan Fernando López Aguilar. Srečanja sta se 
udeležila tudi član Delegacije Državnega zbora v JPSG Zmago Jelinčič Plemeniti in 
član Delegacije Državnega sveta v JPSG državni svetnik Samer Khalil. 

Srečanja sta se v živo v Državnem zboru poleg Delegacije Državnega zbora in 
Delegacije Državnega sveta udeležila še vodja Oddelka za mladoletniško 
kriminaliteto pri Upravi kriminalistične policije Robert Tekavec in predstavnik Centra 
za varnejši internet Andrej Motl, ki sta nastopila kot uvodna govornika v okviru 
vsebinske razprave na temo Kibernetskega kriminala v EU s poudarkom na spletnih 
zlorabah otrok.   
 
Srečanje je prek video povezave spremljalo približno 70 udeležencev iz 26 držav 
članic. Sestavljeno je bilo iz dveh delov. Najprej je potekalo srečanje predsedujoče 
Trojke (25. 10. 2021), ki mu je sledilo dvodnevno srečanje z vsebinskimi tematskimi 
sklopi (25. in 26. 10. 2021). Slovenija je kot predsedujoča država članice na 9. 
srečanju sodelovala tudi na srečanju predsedujoče Trojke.  
 

* * * 
 

I. Srečanje predsedujoče Trojke 
 

Pred začetkom 9. srečanja JPSG je potekalo Srečanje predsedujoče Trojke, na 
katerem so sodelovali predstavniki Portugalske, Slovenije in Francije. Po uvodnih 
nagovorih in sprejemu dnevnega reda srečanja predsedniške Trojke so udeleženci 
potrdili tudi dnevni red 9. srečanja JPSG. Predstavniki francoske delegacije so 
predstavili prednostne naloge prihodnjega francoskega predsedovanja Svetu EU s 
poudarkom na delu JPSG. Udeleženci so si v nadaljevanju izmenjali mnenja glede 
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rezultatov delovne skupine za spremembe Poslovnika JPSG, preučila pisma 
delegacij in prejeta pisna vprašanja ter odgovore Europola. 

* * * 
 

II. 9. Srečanje JPSG 
 
9. srečanje JPSG je potekalo 25. in 26. oktobra 2021 v obliki videokonference. 
Delegacija Državnega zbora in Državnega sveta z vabljenima slovenskima gostoma 
se je srečanja udeležila v živo v Državnem zboru. 
 
 
1. Sprejem dnevnega reda in uvodni nagovor sopredsedujočih 
 
Prisotni člani JPSG so najprej sprejeli predlagani dnevni red, sledili so uvodni 
nagovori vseh treh sopredsedujočih srečanju. Juan Fernando López Aguilar je 
predstavil trenutno stanje v okviru medinstitucionalnih pogajanj o reviziji mandata 
Europola (postopek trialoga glede Uredbe o Europolu) ter posebej izpostavil, da 
krepitev mandata Europola zahteva resne razmisleke glede temeljnih pravic in 
varstva  osebnih podatkov, zato Evropski parlament predlaga ustanovitev posebnega 
Urada za temeljne pravice. Nik Prebil se je posebej dotaknil teme o spletnih 
zlorabah otrok, ki je bila na dnevni red srečanja uvrščena na pobudo slovenskega 
predsedstva, saj Slovenija želi opozoriti na perečo problematiko in hkrati doseči 
konkstruktivne rešitve. Bojana Potočan se je osredotočila na predstavitev vsebinske 
točke zaščite finančnih interesov EU, kar mora biti po njenih besedah ena naših 
glavnih skupnih prioritet. Izpostavila je, da je ključno, da vsi, ki razpolagajo s sredstvi 
EU, ravnajo po načelih etike in integritete. 
 
 
2. Aktivnosti Europola v obdobju od marca do septembra 2021 in predstavitev 
Večletnega programskega dokumenta Europola za obdobje 2022-2024  
 
Prvi dan srečanja je bil namenjen predstavitvi aktivnosti Europola v obdobju od 
marca do septembra 2021 in predstavitvi Europolovega večletnega programskega 
dokumenta 2022-2024, ki ju je predstavila Evropolova izvršna direktorica Catherine 
De Bolle. Pri tem je izpostavila porast kriminalitete na daljavo ter korupcije, pranja 
denarja in izkoriščanja legalnih poslovnih mrež v kriminalne namene. Posebej je 
poudarila velik pomen sodelovanja Europola z državami Zahodnega Balkana, 
predvsem z izzivi na področju boja proti nezakonitim migracijam. Predstavila je 
problematiko hrambe velikih količin podatkov z vidika varstva podatkov in s tem 
povezane izzive. Dotaknila se je postopka za sprejem Uredbe o Europolu ter se pri 
tem zavzela za dobro sodelovanje z Evropskim nadzornikom za varstvo podatkov. V 
nadaljevanju je Evropski nadzornik za varstvo osebnih podatkov Wojciech 
Wiewiórowski podal poročilo v zvezi z Europolovimi obveznostmi glede varstva 
podatkov. Tudi sam je kot velik izziv izpostavil ustrezno obravnavo velikih količin 
osebnih podatkov in uporabe umetne inteligence s strani Europola ter zagotovitev 
ustrezne rešitve v zvezi s tem v Uredbi o Europolu.  

Udeleženci so v razpravi izpostavili nekatere pomisleke glede nove Uredbe o 
Europolu in glede hrambe ter obdelave velikih količin podatkov. Pozdravili so vlogo 
Europola kot ključnega evropskega informacijskega vozlišča, ki nudi podporo 



 
 

3 
 

nacionalnim organom pregona, ter poudarili njegovo vlogo pri razkrivanju tveganj, 
povezanih z zlorabo sredstev iz instrumenta NextGenerationEU in zlorabe modernih 
tehnologij s strani kriminalnih družb. Ob tem so izpostavili velik pomen tesnega 
medsebojnega sodelovanja držav članic z Europolom in drugimi pristojnimi 
evropskimi institucijami (Evropsko javno tožilstvo). Opozorili so tudi na vlogo 
Europola pri razkrivanju tihotapskih mrež in organiziranih primerov nezakonitih 
migracij in tihotapljenja ljudi ter se zavzeli za tesnejše sodelovanje Europola z 
državami Zahodnega Balkana.  

 

3. Glavni nagovori 
 
Srečanje se je nadaljevalo v torek, 26. oktobra 2021, z uvodnima nagovoroma 
Evropske komisarke za notranje zadeve Ylve Johansson in ministra za notranje 
zadeve Republike Slovenije Aleša Hojsa. 

Komisarka Ylva Johansson je uvodoma napovedala pričetek trialoga o reviziji 
Uredbe o  Europolu, ki bo omogočila okrepitev pristojnosti njegovega delovanja, 
predvsem pri raziskavah in inovacijah, ravnanju z velikimi nabori podatkov in 
sodelovanju s tretjimi državami. S tem se bo tudi zagotovila močnejša podpora 
nacionalnim organom pregona držav članic, zato je izrazila upanje, da bo trialog 
zaključen že do konca letošnjega leta. Obenem se je strinjala, da bo posledično 
potreben tudi okrepljen nadzor JPSG nad delovanjem Europola. Posebej se je 
dotaknila spletnih spolnih zlorab otrok in poudarila nujnost ureditve zakonodaje na 
tem področju na način, da bo zasebna podjetja zavezoval k poročanju o sumljivih 
vsebinah in aktivnostih na njihovih platformah. Napovedala je tudi vzpostavitev 
novega evropskega centra za boj proti spolnim zlorabam otrok ter se  zavzela za 
večje ozaveščanje žrtev in preventivo na tem področju. V zvezi s problematiko 
finančnega kriminala in korupcije v EU je izpostavila pripravo specifičnih smernic 
Evropske komisije za države članice v letu 2022 ter poudarila nujnost zaščite 
evropskih finančnih sredstev in sredstev iz instrumenta za okrevanje. 
 
Minister za notranje zadeve Aleš Hojs je še posebej izpostavil vlogo Europola v 
primeru krepitve notranje varnosti manjših držav, še posebej na območju Zahodnega 
Balkana. Ob tem je poudaril pomembnost revizije mandata Europola in se zavzel za 
zaključek pogajanj ter sprejem uredbe še v okviru slovenskega predsedovanja, saj je 
to ena naših ključnih prioritet. Okrepljen mandat Europola je izpostavil tudi kot del 
rešitve problematike spletnih zlorab otrok ter ureditve področja zbiranja in analize 
večjih količin podatkov. Minister je izrazil zadovoljstvo, da je na dnevni red srečanja 
uvrščena tudi tema o spletnih zlorabah otrok. Gre za eno izmed pomembnih prioritet 
slovenskega predsedovanja, ki ji tudi sicer Slovenija namenja veliko pozornosti. 
Poudaril je nujnost krepitve mednarodnega sodelovanja organov pregona pri 
odkrivanju in preiskovanju kaznivih dejanj na  področju spletnih zlorab otrok, zavzel 
pa se je tudi za večjo preventivo in ozaveščanje ranljivih skupin.  

V razpravi je bila v luči nove Uredbe o Europolu in napovedanega trialoga večkrat 
poudarjena pomembnost okrepitve institucionalnega demokratičnega nadzora nad 
Europolom, ki se mora povečati sorazmerno z večanjem njegovih pristojnosti. 
Poudarjen je bil pomen mednarodnega sodelovanja ter sodelovanja z zasebnimi 
subjekti pri odkrivanju in preprečevanju spletnih zlorab otrok. Izraženi so bili nekateri 
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pomisleki nad inovacijami in raziskavami Europola v smeri krepitve uporabe umetne 
inteligence, saj lahko te vplivajo na pravice do zasebnosti evropskih državljanov.  

4. Tematska razprava I: Kibernetski kriminal v EU s poudarkom na spletnih 
zlorabah otrok in sodelovanje s tretjimi državami, osebami zasebnega prava in 
nevladnimi organizacijami 
 
Srečanje se je nadaljevalo s prvo vsebinsko temo o Kibernetskem kriminalu v EU s 
poudarkom na spletnih zlorabah otrok in sodelovanju s tretjimi državami, osebami 
zasebnega prava in nevladnimi organizacijami.  

Sopredsedujoči srečanju in vodja delegacije Nik Prebil je uvodoma poudaril, da je v 
času pandemije število incidentov na spletu drastično naraslo, prav tako po vsem 
svetu beležijo izjemen porast poročil o spolnem izkoriščanju in spletnih zlorabah 
otrok. Predstavil je opažanja slovenskih strokovnjakov, ki opozarjajo, da se je s 
porastom šolanja na daljavo povečalo tudi zaupanje otrok popolnim neznancem na 
spletu. Kot resen problem slovenski strokovnjaki navajajo tudi normalizacijo in 
nedopustno sprejemanje spletnega nasilja med mladimi. Nik Prebil je ob tem 
poudaril, da smo v Sloveniji uspešni in zelo ponosni na aktivnost in organiziranost na 
področju preventive in ozaveščanja otrok, staršev, vzgojiteljev ter pedagoških 
delavcev o varni rabi interneta.  Z izbiro teme želi Slovenija opozoriti na problematiko 
zlorabe otrok, predvsem pa nakazati rešitve. Ob tem je pozval tudi k oblikovanju 
ustrezne zakonodaje na tem področju. 

Osrednji govorci so bili vodja operacijske enote Evropskega centra za kibernetsko 
kriminaliteto pri Europolu Fernando Ruiz, namestnik generalne direktorice 
Generalnega direktorata za migracije in notranje zadeve Evropske komisije Olivier 
Onidi, vodja oddelka za mladoletniško kriminaliteto na Upravi kriminalistične policije 
Slovenije Robert Tekavec ter predstavnik Centra za varnejši internet Andrej Motl. 

Fernando Ruiz je predstavil razsežnosti groženj na področju spletnih zlorab otrok in 

izpostavil drastičen porast primerov v času pandemije COVID-19. Storilci so v tem 

obdobju namreč ugotovili, da imajo povečan dostop do otrok, ki imajo na novo 

nenadzorovan dostop do spleta. Opozoril je na porast t.i. »groominga« tj. 

navezovanja stikov za spolne namene z uporabo tehnologije oz. vedenje storilca, 

katerega namen je približati se otroku (mladoletni osebi, mlajši od petnajst let) prek 

spleta in pridobiti njeno zaupanje. Vedno več je tudi gradiva na spletu, ki ga 

posnamejo in objavijo na spletu otroci in mladoletni ter ga delijo. Storilci oblikujejo 

forume in spletne strani s temi gradivi, kriminaliteta na tem področju je izjemno 

številčna, storilci pa so zelo odporni. V nadaljevanju je predstavil aktivnosti Europola 

na tem področju, in sicer nedavno operacijo, povezano s spletno stranjo, preko 

katere so spolno izkoriščali otroke in je imela  400.000 registriranih uporabnikov. Pri 

uspešnem pregonu tovrstnih kriminalnih dejanj je posebej poudaril pomembnost 

sodelovanja z različnimi deležniki.  Izpostavil je Europolov inovacijski laboratorij, ki 

ima pomembno vlogo pri razvijanju mehanizmov, ki so organom pregona na uporabo. 

Vzpostavljena je podatkovna zbirka otrok in omogočen sistem prepoznavanja žrtev. 

Ob tem je poudaril pomen razvoja in uporabe inovacij za odkrivanje tako storilcev kot 

tudi žrtev. Spolno izkoriščanje otrok je tudi ključna prednostna naloga novega 

mandata 2022 - 2025. 
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Olivier Onidi je v zvezi s spletnimi zlorabami otrok izpostavil primere, v katerih so 

preiskovalci namenoma ustvarili navidezne virtualne svetove, kamor so privabili 

kriminalce in jih na ta način odkrili. Opozoril je, da se zlorabe dogajajo virtualno in 

tam poteka tudi iskanje otrok, zato je splet glavno področje, kamor morajo 

osredotočiti svoja prizadevanja. Pri tem je izpostavil vlogo Europola kot centra za 

zbiranje in obdelavo podatkov in njihovo izmenjavo ter poudaril pomembnost 

stalnega nadgrajevanja orodij, ki zagotavljajo najboljši odziv na reševanje vedno bolj 

kompleksnih izzivov zlorab. 

Robert Tekavec je kot prioriteto za organe pregona in celotno družbo izpostavil 

preprečevanje, odkrivanje in preiskovanje spolnih zlorab otrok. Ob tem je opozoril na 

porast materiala s področja spolne zlorabe otrok na spletu ter na pomanjkanje 

nadzora nad spletnim delovanjem storilcev tudi zaradi zakonskih omejitev. Izpostavil 

je pomembnost sodelovanja s ponudniki informacijskih tehnologij, ki zlorabo lahko 

zaznajo in prijavijo, ter z različnimi akterji v domačem in mednarodnem okolju. Zavzel 

se je za ureditev in prenovitev skupne evropske zakonodaje na  tem področju. 

Andrej Motl je predstavil aktivnosti slovenskega Centra za varnejši internet in 

izpostavil  tri temeljne storitve: platformo Safe.si, Tom telefon ter prijavno točko 

Spletno oko. Ob tem je izpostavil pomembnost ozaveščanja, izobraževanja in 

preventivnih aktivnosti namenjenih otrokom, mladostnikom, staršem in učiteljem.  

Udeleženci srečanja so se v razpravi strinjali, da mora reševanje te problematike 

ostati prednostna naloga EU ter hkrati opozorili na zgolj začasno rešitev Evropske 

komisije pri ureditvi veljavne zakonodaje s tega področja glede poročanja tehnoloških 

podjetij. Izpostavljena je bila tudi potreba po bolj podrobni in natančni osvetlitvi 

problematike za pripravo ustreznejših zakonodajnih predlogov, nujnost vzpostavitve 

ozaveščanja in prepoznavanja tovrstnih groženj s strani potencialnih žrtev, tako na 

spletu kot v fizični obliki ter nujnost sodelovanja med nacionalnimi organi. Glede 

obravnave velikih količin osebnih podatkov je bila izražena skrb pri zagotavljanju 

nadzora, da ne bi prišlo do posega v temeljne človekove pravice. Prav tako je bila 

izpostavljena tudi porast povečanja samomorilnih razmišljanj in drugih motenj 

duševnega zdravja otrok med pandemijo. 

 

5. Tematska razprava II: Finančni kriminal in korupcija - zaščita finančnih 
interesov EU 

 
Druga tematska razprava je bila osredotočena na finančni kriminal in korupcijo ter 
zaščito finančnih interesov EU. Razpravo je vodila sopredsedujoča in vodja 
delegacije Državnega sveta v JPSG Bojana Potočan, ki je uvodoma poudarila, da 
bo zaščita finančnih interesov EU ključnega pomena tudi pri porabi svežnja v višini 
1.8 bilijona za obnovo EU po pandemiji COVID-19. Pri tem je še posebej izpostavila 
osrednjo vlogo novoustanovljenega Evropskega javnega tožilstva, ki je s svojim 
delovanjem pričelo 1. junija 2021. 

Glavni govorci tematske razprave so bili vodja Centra za finančni in gospodarski 
kriminal pri Europolu Burkhard Muhl, evropski javni tožilec Frédéric Baab in 
svetovalec na nizozemskem Ministrstvu za pravosodje in varnost Nicholas Franssen. 
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Burkhard Muhl je povedal, da ima Europol zelo močan mandat za procesiranje in 
analizo finančnih podatkov. Ključno je, da so te finančne informacije v popolnem 
obsegu na voljo državam članicam in celotni EU, paziti pa je treba, da ne pride do 
podvajanja vloge med Europolom in drugimi nacionalnimi inštitucijami. Poudaril je, da 
ima Europol vzpostavljen neposreden stik z državami članicami in tesno, kvalitetno 
sodelovanje z Evropskim javnim tožilstvom. Pri tem je pozdravil vzpostavitev novega 
evropskega centra za boj proti finančnemu in gospodarskemu kriminalu, ki je v šestih 
mesecih podprl preko 300 operacij. Poleg tega je izpostavil pomembnost zaščite 
evropskih finančnih sredstev pred kriminalnimi zlorabami, še posebej sredstev iz 
instrumenta za okrevanje, kar trenutno predstavlja veliko grožnjo pri gospodarskem 
okrevanju EU po pandemiji. Hkrati je opozoril na pojave novih kriminalnih oblik, 
povezanih z novimi tehnologijami. Te zaradi zapletenih struktur onemogočajo 
prepoznavo dejanskih storilcev, ki za svoje delovanje zlorabljajo tudi različne 
zakonite oblike poslovanja. 

Frédéric Baab je izpostavil delo Evropskega javnega tožilstva pri pregonu goljufij, 
povezanih s sredstvi iz instrumenta za okrevanje, ter v nadaljevanju predstavil 
njegove operativne aktivnosti in sodelovanje z Europolom. Izrazil je veselje, da je 
trenutno delujočih že 140 evropskih tožilcev iz 22 držav članic. Ob tem je povedal še, 
da v inštituciji pričakujejo, da se bo proračun Evropskega javnega tožilstva v 
naslednjih letih povečal, s tem pa se bo lahko povečal tudi obseg njihovega 
delovanja, in sicer na okoljski kriminal in preganjanje kaznivih dejanj pri izvajanju 
evropskega zelenega dogovora.  

Nicholas Franssen je v svojem nagovoru poudaril, da je finančni interes EU treba 
zaščititi, saj je dolžnost do odgovorne porabe sredstev davkoplačevalcev ne le 
zapisana v temeljnih pogodbah EU, temveč tudi odgovornost sleherne vlade. 
Opozoril je, da bo, v kolikor EU ne bo zagotovila namenske porabe sredstev, teh 
sredstev zmanjkalo, to pa bo pomenilo, da EU ne bo zmogla učinkovito dosegati 
svojih ciljev. Poleg tega obstaja nevarnost, da dostop do teh sredstev dobijo 
kriminalne organizacije ali koruptivni politiki, kar bi zagotovo negativno vplivalo na 
demokratični sistem po celotni EU. Izpostavil je tudi nujnost dobrega čezmejnega 
sodelovanja Evropskega javnega tožilstva ter vzpostavitve zakonskega okvirja za 
odkrivanje finančnih nepravilnosti na ravni držav članic. Za konec je poudaril vlogo 
Evropske komisije pri zagotavljanju finančnih sredstev za delovanje učinkovitega 
nadzora pri zaščiti sredstev EU. 

Tematski panel o finančnem kriminalu in korupciji se je zaključil z razpravo, v kateri je 
bilo izpostavljeno, da je pomembno, da pristojni nacionalni organi sodelujejo s 
strokovnjaki pri Europolu tudi v operativnem smislu. Povedano je bilo, da je za 
ohranitev verodostojnosti evropskega proračuna treba zasledovati tudi 
verodostojnost v boju proti korupciji. Europol je osrednji akter na področju 
sodelovanja in koordinacije v boju proti korupciji na ravni EU, saj ta problem postaja 
vedno bolj mednaroden in organiziran. Predstavniki nacionalnih parlamentov so 
poudarili, da sicer v državah članicah že obstajajo ustrezne nacionalne ureditve 
glede korupcije, pri čemer imata policija in državno tožilstvo primerne pristojnosti, 
ključno vlogo pa ima kljub temu sodelovanje z Europolom, ki je še posebej uporaben 
pri izvedbi finančnih preiskav. V razpravi so se poslanci in poslanke nacionalnih 
parlamentov in Evropskega parlamenta zavzeli tudi za trajen in skupen pristop na 
ravni EU pri preprečevanju finančnega kriminala s strani podjetij in kriminalnih 
združb, saj je bilo poudarjeno, da kar 98.9% vseh kriminalnih prihodkov ni zaseženih, 
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pač pa ostaja na voljo za uporabo kriminalnim organizacijam. Udeleženci so se na 
področju razdeljevanja in uporabe evropskih sredstev zavzeli še za bolj učinkovite 
varovalke, ki bodo zaščitile evropski finančni interes. 

6. Poslovnik JPSG 
 
Vodja Delegacije Državnega zbora v JPSG Nik Prebil je najprej na kratko predstavil 
oba kompromisna predloga za spremembo Poslovnika JPSG, ki sta bila plod 
dolgotrajnega prizadevanja in uspešnega sodelovanja 15 delegacij JPSG, ki so 
aktivno sodelovale v Delovni skupini, ustanovljeni decembra 2020 na pobudo Trojke.  
Delovna skupina, v kateri je aktivno sodelovala tudi Slovenija, si je vse od svojega 
ustanovnega sestanka 10. decembra 2020 izjemno prizadevala pripraviti in doseči 
skupno rešitev z namenom izboljšati besedilo Poslovnika JPSG, ki bi skupini JPSG v 
prihodnje zagotovila še bolj učinkovito izvrševanje njenih nalog in pristojnosti, zaradi 
katerih je bila ustanovljena.   
 
Kompromisna predloga oz. amandmaja sta povezana z imenovanjem predstavnika 
JPSG v Upravnem odboru Europola (člen 5) in z možnimi prihodnjimi spremembami 
določbe glede spoštovanja načela soglasja (člen 6.2). Oba kompromisna predloga 
sta bila soglasno sprejeta ob zaključku srečanja JPSG in sta začela veljati z dnem 
sprejema. Sprememba Poslovnika JPSG bo tako omogočila še bolj učinkovito 
izvajanje parlamentarnega nadzora nad Europolom in je hkrati velik dosežek 
slovenskega predsedovanja Svetu EU v okviru parlamentarne dimenzije. 
 
 
7. Zaključek 
 
Ob zaključku srečanja je vodja Delegacije Državnega zbora v JPSG Nik Prebil izrazil 

zadovoljstvo ob sprejetju obeh amandmajev k Poslovniku JPSG ter se zahvalil vsem 

udeležencem za doprinos in organizatorjem za uspešno izvedeno srečanje. Vodja 

Delegacije Državnega sveta v JPSG Bojana Potočan je izpostavila ključne točke 

srečanja in se zahvalila udeležencem za dinamično in konstruktivno razpravo.  

Naslednje srečanje Skupine JPSG je predvideno v Parizu, in sicer februarja ali marca 

2022. 

 
        
  
  
        državna svetnica 

Bojana Potočan, l.r. 
 
 

 
 
 
 
 

Pripravila: 
Katarina Živec 
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